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Protokół Nr 73/23 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, które 

odbyło się w dwóch częściach: 24 października 2023 r., w sali 102 Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach, w godzinach 08.40 - 10.00 i 26 października 2023 

r., w przerwie obrad sesji Sejmiku, w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara 

Kolberga w Kielcach. 

 

Zawiadomienie o pierwszej części posiedzenia stanowi załącznik nr 1 do protokołu, natomiast 

informację o części drugiej posiedzenia, członkowie Komisji otrzymali poprzez wiadomość 

tekstową.  

 

Posiedzenia prowadził Pan Arkadiusz Bąk, Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu  

i Finansów.  

 

W posiedzeniach wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu. 

Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu.  

 

Przebieg części pierwszej posiedzenia 

Ad 1. 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Arkadiusz Bąk otworzył posiedzenie i stwierdził, że nie 

ma wymaganego kworum. W związku z tym poprosił o przedstawienie zawartych  

w przewidzianym porządku obrad projektów uchwał przez przedstawicieli merytorycznych 

departamentów jednocześnie informując, że zostaną one poddane pod głosowanie w przerwie 

najbliższej sesji Sejmiku. 

  

Komisja obradowała wg następującego porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania 

własnego dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Kraków - Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2023/2024. 
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3. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 2040. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2023 rok. 

5. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Województwa Świętokrzyskiego za 2023 i 2024 rok. 

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo 

Świętokrzyskie Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego na linii komunikacyjnej Sandomierz - gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, 

na odcinku od Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2024 r.” 

7. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym 

w 2024 roku. 

8. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości położonych w Końskich. 

9. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości położonej w obrębie Gruszka, gmina Zagnańsk. 

10. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy nieodpłatnego przekazania, nieruchomości 

położonych w gminie Małogoszcz, w obrębach 0001 Małogoszcz i Bocheniec. 

11. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

gruntową nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej  

w Kielcach przy ul. Langiewicza. 

12. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 2-11 znajdują się w aktach 65. sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego.  

 

Ad 2. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego 
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dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Kraków - Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2023/2024. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Arkadiusz Bąk, który zapytał, jak wygląda sytuacja 

dotycząca podejścia województwa małopolskiego w sprawie połączeń do Ostrowca 

Świętokrzyskiego.  

Dyrektor Anna Grzela odpowiedziała, że sytuacja się uspokoiła, ponieważ została podzielona 

praca eksploatacyjna z POLREGIO S.A. pomiędzy województwem świętokrzyskim  

a województwem małopolskim. Oni obsługują dwa dłuższe połączenia w relacji od Krakowa 

w kierunku Kielc, natomiast nasz zakład jedno. Województwo świętokrzyskie w ramach tych 

połączeń i tej pomocy finansowej zakłada tylko i wyłącznie obsługę od Sędziszowa do granic 

województwa. Połączenia są obsługiwane przez Koleje Małopolskie sp. z o.o.. Nadmieniła,  

że wychodząc naprzeciw dyskusjom, które miały miejsce w poprzednim roku, spółka wystąpiła 

do Urzędu Transportu Kolejowego z wnioskiem o przyznanie otwartego dostępu na obsługę 

połączeń Kraków – Ostrowiec Świętokrzyski. Procedura jest w toku. UTK przedłużył termin 

wydania decyzji administracyjnej w tej kwestii do 9 listopada br. Zaznaczyła, że jest to na 

rozkład jazdy 2025-2026, ponieważ są to relacje pomiędzy zakładami związane z podziałem 

pracy taborem kolejowym.  

Ad 3-4. 

Pani Katarzyna Ziółkowska, Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów 

przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 

2040, 

- zmian w budżecie województwa na 2023 rok. 

 

W dyskusji, w której głos zabrali: radny Andrzej Swajda, zastępca przewodniczącej 

Komisji Arkadiusz Bąk i wicemarszałek województwa Renata Janik  zapytano, które 

przesunięcia inwestycji na drogach płyną ze zmiany harmonogramu PROW, a które wynikają 

ze zmiany terminu ich zakończenia, a także proszono o przedstawienie nadzwyczajnych ku 

temu przesłanek. Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach 
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Jerzy Wrona nie potrafił jednak udzielić konkretnej i jasnej odpowiedzi na zadane przez 

członków Komisji pytanie. 

 

Ponadto Zastępca przewodniczącej Komisji Arkadiusz Bąk zapytał o przychody z tytułu 

umieszczania banerów w pasach dróg wojewódzkich z wyszczególnieniem na każdą z dróg.  

 

Dyrektor Jerzy Wrona oznajmił, iż musi zaczerpnąć informacji w tej kwestii, gdyż w chwili 

obecnej nie dysponuje tymi danymi.  

 

Ad 5. 

Pani Katarzyna Ziółkowska, Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Województwa Świętokrzyskiego za 2023 i 2024 rok. 

W dyskusji głos zabrali:  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Arkadiusz Bąk dopytał, czy obecnie ponownie wybrana 

została firma, która przeprowadzała badanie sprawozdania finansowego Województwa 

Świętokrzyskiego poprzednim razem, jak również zapytał o termin przeprowadzenia tego 

badania.  

 

Zastępca Dyrektora Katarzyna Ziółkowska potwierdziła, że jest to ta sama spółka  

co ostatnio dodając, że badanie to zaplanowane jest do wykonania na przełomie roku (w okresie 

od listopada 2023 r. do kwietnia 2024 r.). 

 

Ad 6. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie 

Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej Sandomierz - gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku  

od Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2024 r.” 

Głosów w dyskusji nie było.  
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Ad 7. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym 

w 2024 roku. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Arkadiusz Bąk, który zapytał, czy przeanalizowana 

została trasa między północnymi miastami województwa.    

Dyrektor Anna Grzela wyjaśniła, że należy trzymać się planu transportowego z roku 2014 

ponieważ, aby taka linia funkcjonowała musi przede wszystkim być w planie transportowym, 

natomiast równolegle toczą się prace nad aktualizacją planu i będą uwzględniane takie 

połączenia, choć w obecnym planie ich nie ma.  Ponadto dodała, że północna część dobrze jest 

skomunikowana również kolejowo.  

Radny Andrzej Swajda spytał o procedurę wyboru przewoźników.  

Dyrektor Anna Grzela przedstawiła aspekt prawny dotyczący tej kwestii, po czym 

zaznaczyła, że województwo zawiera umowy na zasadzie wyboru tych firm, z którymi nie ma 

problemu rozliczenia dopłat do biletów ulgowych, gdyż zdarzają się tutaj wyłudzenia. Dodała, 

że brane są również pod uwagę możliwości zapewnienia tych wymogów, które w planie 

transportowym względem normy minimum euro 6 w pojazdach są zachowane, czyli tych którzy 

mają taki tabor, zatrudniają na umowę o pracę, a nie śmieciową oraz którzy znają dane linie 

komunikacyjne.   

Ad 8. 

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości położonych w Końskich. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  
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Ad 9. 

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości położonej w obrębie Gruszka, gmina Zagnańsk. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Ad 10. 

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy nieodpłatnego przekazania, nieruchomości 

położonych w gminie Małogoszcz, w obrębach 0001 Małogoszcz i Bocheniec. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Ad 11. 

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w Kielcach przy ul. Langiewicza. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Ad 12. 

W punkcie „Sprawy różne”  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Arkadiusz Bąk przypomniał, że Komisja, w celu 

przegłosowania omówionych projektów uchwał, spotka się w przerwie obrad najbliższej sesji 

Sejmiku lub 15 minut przed jej rozpoczęciem. 

Na tym zakończono pierwszą część posiedzenia. 
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Przebieg części drugiej posiedzenia 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Arkadiusz Bąk otworzył posiedzenie i stwierdził, że jest 

wymagane kworum.  W związku z tym przeprowadził głosowanie, kolejno omówionych 

podczas pierwszej części posiedzenia projektów uchwał.  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego dotyczącego organizacji 

połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Kraków - Sędziszów 

w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2023/2024 (Opinia Nr 361/23 stanowi załącznik nr 6  

do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów przy 5 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 2040 wraz z autopoprawką Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego (Opinia Nr 362/23 stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów przy 4 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2023 rok (Opinia 

Nr 363/23 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 

Województwa Świętokrzyskiego za 2023 i 2024 rok (Opinia Nr 364/23 stanowi załącznik nr 9 

do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie Województwu Podkarpackiemu 

zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Sandomierz - 

gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od Sandomierza do granicy 

województwa świętokrzyskiego w 2024 r.” (Opinia Nr 365/23 stanowi załącznik nr 10  

do protokołu). 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w transporcie drogowym w 2024 roku (Opinia Nr 366/23 stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów przy 5 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny,  

na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości 

położonych w Końskich (Opinia Nr 367/23 stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów przy 5 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, na 

rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości 

położonej w obrębie Gruszka, gmina Zagnańsk (Opinia Nr 368/23 stanowi załącznik nr 13  

do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze 

umowy nieodpłatnego przekazania, nieruchomości położonych w gminie Małogoszcz,  

w obrębach 0001 Małogoszcz i Bocheniec (Opinia Nr 369/23 stanowi załącznik nr 14  

do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. Langiewicza (Opinia 

Nr 370/23 stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Na tym zakończono drugą część posiedzenia. 

                                                                                               Zastępca Przewodniczącej Komisji 

 

                                                                                                             Arkadiusz Bąk 

Protokół sporządziła: 

 

Justyna Kobiec - Pronobis    


